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Eric van Kaathoven ziet uit naar 
terugkeer in de provinciale politiek 
Waar veel mensen de provinci
ale politiek zien als iets heel af
standelijks, heeft Eric van Kaat
hoven uit Elst daar een heel an
dere kijk op. Dat was ook de 
reden dat hij openstond voor 
een terugkeer in de Provinciale 
Staten van Gelderland. 

De kandidatencommissie van de 
SP droeg hem meteen ook voor als 
lijsttrekker voor de provinciale 
verkiezingen in maart volgend 
jaar. Van Kaathoven vindt dat veel 
provinciale onderwerpen juist 
dichtbij mensen staan. De voor
malige Gelderse SP-leider noemt 

de Railterminal Gelderland, de ge
plande halte in Valburg en Reeth 
langs de Betuweroute. Van Kaat
hoven is daar tegen en was een van 
de oprichters van actiegroep Over
betuwe Overbelast. 

"Het is in zo'n provinciehuis 
heel makkelijk om beleidsmatig te 
zeggen dat die terminal er moet 
komen en er tientallen miljoenen 
aan uit te geven. Maar voor de 
mensen dichtbij is het geen af
standelijk verhaal", zegt hij. 

Van Kaathoven noemt de verlo
ren strijd om Nuon een van de on
derwerpen die hem nu juist moti
veren. ,,Hadden we Nuon tijdens 

mijn vorige periode in Provinciale 
Staten niet verkocht aan Vatten
fall, dan hadden we nog steeds 
problemen met gasprijzen gehad. 
Maar dan hadden we zelf kunnen 
bepalen dat we de hoogte van de 
winst niet belangrijk vinden." 

Ook andere onderwerpen gaan 
hem aan het hart. ,,Het gaat nu in 
het provinciehuis over de herij
king. Veel mensen zegt dat niets. 
Maar het betekent heel concreet 
dat ze geen geld meer willen uitge
ven aan IVN en aan Natuur en Mi
lieu Gelderland. En dat is al een 
stuk minder abstract." 
- Rob Berends 


